
2009Z18757
Vragen van het leden Heijnen en
Depla (beiden PvdA) aan de
staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over
woonfraude en de gemeentelijke
basisadministratie. (Ingezonden
13 oktober 2009)

1
Kent u het bericht «Corporaties
klagen over gemeenten»?1

2
Is het waar dat gemeenten
corporaties geen toegang te geven
tot het bevolkingsregister om
fraudeurs snel te kunnen opsporen?
Zo ja, is er wet- of regelgeving die
zich verzet tegen het verlenen van
deze toegang en welke bepalingen
betreft dat dan precies? Zo nee,
waarom gebeurt het dan niet?

3
Onder welke voorwaarden staat het
College Bescherming
Persoonsgegevens (CBP) toe dat
gemeenten inzage krijgen in de
Gemeentelijke Basisadministratie
(GBA)?

4
Is het waar dat het vooral kleine
gemeenten betreft die geen toegang
verlenen? Zo ja, kan dit te maken
hebben met een gebrek aan kennis
van de regels en bent u dan bereid
om daar uitleg over te geven?

5
Deelt u de mening van Aedes dat
voor woningcorporaties toegang tot
de informatie van de GBA van groot
belang is voor effectieve bestrijding
van illegale bewoning? Zo ja, wat
gaat u doen om gemeenten van dit
belang te doordringen? Zo nee,
waarom niet?

6
Deelt u de mening van het Centrum
Criminaliteitspreventie en Veiligheid,
dat gemeenten te voorzichtig zijn met
het toestaan van een koppeling
tussen de bestanden van
woningbouwcorporaties en de GBA?
Zo ja, wat gaat u doen om deze
«koudwatervrees» weg te nemen?
Zo nee, waarom niet?

1 Nederlands Dagblad, 12 oktober 2009.
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